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Deltagere:  Bestyrelsen og medlemmer via livestream på facebook.  

      

Fraværende.: Tenna Hentzen, var med online hjemme fra.  

                                

Kopi til:  Bestyrelse og hjemmeside 

 

Referent:  Kristina Wollesen 

 

Mødedato:  14. januar 2021 

 

Emne:  Generalforsamling 

 

 

Simone bød velkommen til TBR’s generalforsamling 2021. 

 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen forslog Simone, som dirigent, da vi pga. Corona kun fysisk sad bestyrelsen.  

Simone konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. Simone gav herefter or-

det til formanden Sara.  

 

2. Formandens (bestyrelsens) beretning 

Sara fremlagde formandens/bestyrelsens beretning, se vedlagt.  

Hun lagde vægt på at klubben på trods af udfordringer med Corona havde haft mange ryt-

tere til undervisning samt at vi havde afholdt nogle gode stævner. Mange arrangementer 

blev aflyst bla vores ridelejr. Hun takkede klubbens medlemmer for at være positive trods af 

alle restriktionerne.  

Udskiftning af elev ponyerne har fyldt en del i 2020 og vi håber at vi med nye yngre ponyer 

er bedre rustet til 2021.  

2021 har også været præget at Søren og Katrines byggeri, men det har kun været positivt 

og folk har taget godt imod det. Vi takker Søren og Katrine for godt samarbejde.  

Vi har holdt 12 bestyrelsesmøder + mange tlf møder, flere end normalt pga corona.  

Vi har i 2020 haft 160 medlemmer og vores facebook gruppe er flittigt brugt.  

Generalforsamlingen godkendte beretningen og der var ingen spørgsmål/ kommentarer. 

 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Simone Skovhaur Nielsen fremlagde det reviderede regnskab for perioden 1. januar til 31. 

december 2020 for Tobøl Rideklub.  

Årsrapporten blev aflagt i overensstemmelse med årsregnskabsloven og foreningens ved-

tægter. Den anvendte regnskabspraksis er hensigtsmæssig, således at årsregnskabet gi-

ver et retvisende billede af foreningens aktiver og passiver, finansielle stilling samt resultat.  

Regnskabet er revideret og fundet i orden d. 13. januar 2021 af den valgte regnskabskon-

trollør Tom Grønkjær samt godkendt og underskrevet af bestyrelsen d. 14. januar 2021. 

Regnskabet blev indstillet til generalforsamlingens godkendelse med flg kommentarer:: 
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Simone gennemgik hovedposterne på indtægtssiden hvor der i 2020 har været mindre ind-

tægter på undervisning, stævner etc pga corona end i 2019. Vi har modtaget et mindre be-

løb i corona tilskud. Aktivitetstilskud fra Vejen Kommune er stort set det samme som 2019, 

men det stiger i 2021 da vi er steget i husleje fra da hallens forlængelse blev færdig.  

Indtægter i alt for 2020 var 451.759,31 kr. sammenlignet med 488.697,68 kr. i 2019. 

Udgifter i 2020 er ca. 13.000 kr. lavere sammenlignet med 2019. Det skyldes bl.a. at vi ved 

indkøb af nye ponyer i 2020 har valgt at føre dem i balancen til afskrivning. Dette er ander-

ledes end vi tidligere har gjort, men det giver mening da ponyerne indkøbt i 2020 har en 

væsentligt højere værdi end tidligere indkøbte ponyer. Vi har brugt en del penge på dyrlæ-

ge etc i 2020, Især Salier og Bambi har haft problemer, begge er ikke hos os mere.  

Årets resultat var et lille overskud på 3.324,12. 

Simone konstaterede til sidst at klubben har en god likviditet. 

Regnskabet blev enstemmigt vedtaget af generalforsamlingen og der var ingen spørgsmål 

eller kommentarer til regnskabet. 

 

4. Fremlæggelse af budget 2021 

Simone fremlagde budgettet for 2021 med følgende kommentarer: 

Budgettet er udarbejdet på bagrund af regnskabet for 2020 

Der er i budgettet indregnet opdateret lokaletilskud fra Vejen Kommune.  

Der er i budgettet et håb om samme indtægtsniveau fra undervisning.  

På udgiftssiden er der sat mindre af til indkøb af hest, da vi stadig har et par ældre heste. 

Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til budgettet. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Der er ikke ændringer her for 2021. 

 

6. Behandling af indkomne forslag 

Ønske om mere fokus på springstævner, især ønske om D stævne i 2021, herunder også 

lidt mere spændende rosetter, de nuværende er kedelige ifht mange af nabo klubbernes.  

 

Bestyrelsen noterer dette og vil arbejde med stævne udvalget på at indfri ønsket hvis mu-

ligt. Der kigges på andre rosetter, dog skal de allerede indkøbte bruges først.  

 

7. Valg af formand 

Sara Wolsgaard Jacobsen var på valg som formand og modtog ikke genvalg. Bestyrelsen 

foreslog Kristina Wollesen som ny formand, og Kristina blev enstemmigt valgt som formand 

af generalforsamlingen. 

 

8. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 

Kristina Wollesen og Tenna Hentzen var på valg til bestyrelsen. Kristina blev valgt som 

formand og Tenna modtog ikke genvalg, så to nye medlemmer til bestyrelsen skulle til. Be-

styrelsen foreslog Marie Kjærgård og Pia Bonding, som begge blev valgt ind i bestyrelsen. 

 
9. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
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Katrine Kyhn blev valgt som 1. suppleant og Jane Toft Madsen blev valgt som 2. suppleant. 

 

10. Valg af ungdomsrepræsentanter 

Pernille Johansen, Filippa Lindhardt og Sabine Ølholm Rasmussen blev genvalgt. 

 

11. Valg af suppleanter for ungdomsrepræsentanter 

Der blev ikke valgt suppleanter for ungdomsrepræsentanterne.  

 

12. Valg af revisor 

Tom Grønkjær ønskede genvalg, hvilket blev godkendt at generalforsamlingen. 

 

13. Valg af revisorsuppleant 

Diana Klausen blev genvalgt som revisorsuppleant 

 

14. Eventuelt 

Sara Wolsgaard Jacobsen og Tenna Hentzen blev takket for deres indsat i bestyrelsen.  

 

Bestyrelsen takkede til sidst for god ro og orden under generalforsamlingen. 

 

 

Referatet godkendt          /          2021 

 

 

____________________ ____________________ ____________________ 

Sara Wolsgaard Jacobsen Kristina Wollesen Tenna Hentzen  

Formand Næstformand/Sekretær Medlem 

 

 

____________________ ____________________  

Carina Bak Lange Simone Skovhaur Nielsen  

Medlem                              Kasserer 


